

PrintaFix

PRODUCTDESCRIPTION (EN)

Short description

PrintaFix is the solution for adhesion problems for FDM 3D printer. Warping is a thing of the past.

- Works with many materials (PLA, PET-G,...)
- For heated and non-heated printbeds
- Ready to use in seconds
- Strong adhesion till your print has finished

Description

PrintaFix is specially developed for FDM 3D printing to eliminate warping effective. You do not need any other adhesion agent anymore. PrintaFix is easy to apply and has superior adhesion qualities compared to all other solutions on the market. The spray can be used on unheated and heated pressure beds.

Unique features

- Suitable for PLA, PET-G, TPU and many more
- cost-effective application
- quick and simple: Shake and spray
- easy to clean up

Application

Preparation: Remove the printbed from the printer. Remove all dust and residue from previous prints from the printbed. Shake the PrintaFix bottle well for 5sec.

Application: Hold the PrintaFix bottle 10cm or 4" away from the printbed. Use enough spray strokes to cover the entire printbed with a thin film of the solution. Overlap spray strokes to prevent uncovered areas that could affect the adhesion. Let it dry for 30 seconds.

Print: Place the printbed back in the 3D printer and level it. Start the print process with our recommended settings. www.aprintapro.com/printaguide

Finish and Clean up: When your print has finished remove it carefully with a spatula. Clean up of PrintaFix can be done with warm water or an alcoholic solution.

Complete manual, settings and how-to videos: www.aprintapro.com/printaguide

PrintaFix

PRODUKTBESCHREIBUNG (DE)

Kurzbeschreibung

PrintaFix ist die Lösung gegen Haftungsprobleme bei FDM 3D Druckern. Einfach anzuwenden und warping ist kein Thema mehr.

- Für viele Materialien geeignet (PLA, PET-G,...)
- Entwickelt für beheizte und unbeheizte Druckbetten
- In wenigen Sekunden aufgetragen
- Starke Haftung bis zum Schluss

Beschreibung

PrintaFix ist ein effektiver Haftvermittler für 3D Drucker, um den Druck auf der Druckplatte zu fixieren. PrintaFix wurde speziell für den FDM / FFF 3D Druck entwickelt. Mit PrintaFix benötigst du kein BlueTape oder ähnliche Haftvermittler mehr. PrintaFix zeichnet sich durch die einfache Anwendung und besonders gute Haftung aus. Das Spray kann sowohl auf unbeheizten als auch auf beheizten Druckbetten verwendet werden. Somit gehört Warping der Vergangenheit an!

Produktmerkmale

- Geeignet für viele Materialien, PLA, ABS, TPU
- Kostengünstig pro Druck
- Simpel in der Anwendung, Aufschütteln und Aufsprühen
- Mit warmen Wasser abwaschbar

Anwendung

Vorbereiten: Entferne das Druckbett aus dem 3D Drucker. Schüttele die PrintaFix Flasche für ca 5 Sekunden kräftig durch.

Auftragen: Halte einen Abstand von ca 10cm zwischen dem Sprühkopf und der Druckplatte ein und trage überlappende Kreise auf, bis das gesamte Druckbett benetzt ist. Lass es anschließend für 30 Sekunden trocknen.

Drucken: Starte den Druck mit den empfohlenen Druckeinstellungen für dein Material.

Reinigen: Wenn dein Druck fertiggestellt ist, löse ihn vorsichtig mit einer Spachtel von der Druckplatte. Die Reinigung der Druckplatte kann mit Alkohol (Ethanol), warmen Wasser oder PrintaClean erfolgen.

Vollständige Anleitungen, Druckeinstellungen Videos und mehr auf www.aprintapro.com/de/printaguide